
Protokoll Hummelstad förening för vatten och avlopp 30 okt 2023 

 

Närvarande: Kåke, Kent, Allan, Bernt, Anders 

Öppnande: Kåke öppnar mötet 

Val justerare: Allan 

Val mötessekreterare: Anders 

Senaste mötesprotokoll: Årsmötesprotokollet, läggs till handlingarna 

Ekonomi: Bernt och Kåke har ansökt om elstöd för föreningen. Kommer att ge ca 5 000 kr 

(pengarna har inte kommit in på kontot ännu)  

108200 kr finns på föreningens konto. 75 000 kr finns i fonden. 

Reningsverket: Har krånglat en del. Datorn är bytt men transformator och 

överspänningsskydd behöver bytas. Verket fungerar för tillfället men felen är inte lagade 

permanent. Det är också stopp i ett rör som förmodligen behöver grävas upp för att kunna 

åtgärdas. Även ”diket” från verket ut i sjön behöver grävas upp. Pumpen vid korsningen vid 

”skroten” är ur funktion men lagad provisoriskt.  

Vattenverket: Fungera bra 

Elen till de båda verken är högre än normalt, oklart varför. 

Närvaro vid föreningens arbetsdagar: Det är flera av de anslutna fastighetsägare till verken 

som aldrig deltar på arbetsdagarna. Styrelsen diskuterar hur vi kan förbättra närvaron. 

Styrelsen beslutar att prova med att 

- Förtydliga inbjudan med förväntad stopptid för arbetsdagen, att den pågår mellan kl 

10-11.30. 

- Vilka arbetsuppgifter som ska genomföras och att man inte behöver ta med egna 

redskap 

- Det är obligatorisk att närvaro vid minst ett tillfälle per år 

- Skicka årsmötesprotokollet, där datumen för arbetsdagarna står, med snigelpost 

- Alla meddelar om de kommer eller ej (inte bara avanmäler om de inte kommer). På så 

vis kan vi också beställa exakt antal frallor eller det vi bjuder på. 

Övriga frågor: Vi har fått ett förslag på serviceavtal från Lagerbrinks för en kostnad av 

16045 kr/år samt en rad kostnader/ersättningar vid extra ordinära händelser. Styrelsen beslutar 

att avvakta beslut för att se vad kommande räkning ligger på för kostnad. 

Kåke har fått erbjudande för föreningens räkning att ta över en kiosk/byggnad från Västerviks 

speedway. Byggnaden är på ca 3 ggr 3 meter och ska fungera som ny redskapsbod. Styrelsen 

säger ja till förslaget förutsatt att fraktkostnaden är rimlig. 



Kent föreslår att vi köper in två bord med sittplats (typ rastbord) som tillverkas av Återbruket 

i Västervik. Kent kollar pris men styrelsen säger ja till inlöp förutsatt att priset blir runt 1800 

kr/bord.  

Nästa möte: 22 januari kl 18.30 

 

 

...........................................................  ........................................................ 

Allan Halvarsson   Anders Degerman 

Justerare    Mötessekreterare 


